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Unge- og Kulturcenterets bestyrelsesmøde 

onsdag d. 16. sep. 2020, Kl. 17.00 – 19.30 

UKC, Syrevej 19, 3300 Frederiksværk 

 

 

 
Mødested: UKC  

 
Medlemmer af Ungdomsskolebestyrelsen:  
Frederik Germann 
Kirsten A. Lauritsen 
Rolf Møller Hansen 
Sanne Falther Svankilde 
Per Rudbeck 
Tina Olsen 
Lone Koefoed 
Lars Schytt Larsen 
Niklas Petersen 
Hamza Zamann 

Byrådsmedlem – Formand 
Byrådsmedlem - Næstformand 
Organisationerne   
Forældrerepræsentant  
Medarbejderrepræsentant 
Medarbejderrepræsentant, suppl. 
Medarbejderrepræsentant 
Foreningerne  
Elevrepræsentant 
Elevrepræsentant 

 
  

Mødedeltagere uden stemmeret deltager ad hoc:  
Ulrich Mehr  Leder af Unge- og Kulturcentret 
Anni Damkjær  Afd. Leder Klub og Ungdomsskole 
 

Afbud fra: 

Ulrich Mehr 

Lone Koefoed 

Niklas Petersen 

Referat: 

1. Godkendelse af referat, samt punkter til eventuelt 

Der var en enkelt rettelse til referatet. Under pkt. 3 i afsnit 3 – skal der stå ”dårlig luft” i 

Administrationen i stedet for ”dårlig lugt”. 

Og så lige en reminder: Referatet skal godkendes af bestyrelsen, inden det lægges på 

hjemmesiden. 

2. Information fra formanden 

Som aftalt på sidste bestyrelsesmøde, skal nogle af de økonomiske midler, vi har til rådighed, 

bruges til en ”forskønnelse” af Regnbuen. Frederik har i den forbindelse vist Halsnæs Postens 

medarbejder rundt i Regnbuen. Se evt. indlæg i Halsnæs Posten den 15/9-20. De unge skal i 

den udstrækning det er muligt, inddrages i processen. 

 

Frederik inviterer SF på rundvisning i Regnbuen, således alle er opdaterede på hvilke tilbud, 

der er til de unge i Hundested. 

 

3. Information fra ledelsen 
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 UKC har modtaget kr. 10.000 fra Foreningen Velliv. Alle medarbejdere er på den 

baggrund indbudt til et foredrag for at fejre Danmarks Mentale Sundhedsdag den 9/10. 

 Pedel – der er ingen på” lager” siger kommunen. Der er ingen der er egnet lige nu. Er 

pt. på hold. Er ikke opgivet endnu. 

 Det digitale Ungdomsskoleprogram er ude nu. Tina og Anni har været på Hundested 

skole og fortælle om de mange muligheder i programmet samt om vores to 

ungdomsklubber.  

Der er lidt udfordringer med at få skolerne til at lægge programmet på Aula. Det ville 

være optimalt hvis UKC, selv kunne lægge indlæg på Aula. Det ville optimere 

postgangen en del, da de enkelte skoler har nok at se til. 

Spørgsmål til ledelsen: 

I de sidste 20 år har vi været ude med det trykte program, det har virket godt, hvorfor 

er vi gået bort fra det? Anni redegjorde i forhold til de udfordringer, der også blev 

nævnt best.mødet for 3 uger siden, og blev, ud over det, bestyrelsen svar skyldig. 

På sidste møde blev bestyrelsen enige om, at programmet også skal være i en trykt 

udgave. Det undersøges hvor langt i processen, vi er.  

 Ny hjemmeside – Den nye hjemmeside kører godt, dog har der været lidt opstarts 

problemer. Charlotte i Administrationen har udført et prima stykke arbejde. Ros fra 

bestyrelsen. 

4. Nyt fra Ungerådet 

 Bella og Hamza er blevet optaget på ASU, Akademiet for Samfundsengagerede Unge. 

Kan kun søge når man går på en gymnasial uddannelse. De skal udvikle på en 

ungdomscafe. Måske en container cafe. Har været på kickoff på Ungdomsbureauet. 

Næste workshop er den 3-4/10 på Ungdomsøen. 

 Ungerådet har været til møde i Kunsthuset på Amager. De skal udvikle et forløb i 

november, hvor der skal være noget kultur og kunst – kulturmetropolen. Kommunen 

har sagt ja til en ny 4-årig periode. Kunstner uge i uge 47.  

 Starter ny ungeperiode. Valg den 25/9. Per har meldt sig til at tælle stemmer op. 

 Har problemer med at rekruttere unge til ungerådet. Der kan gå op til 3-4 måneder 

inden der er nogen der stiller op. Dette skyldes til dels at skolerne ikke er så gode til at 

få bragt budskabet, om valget, videre til de unge. Det fungerer heller ikke i 10eren.  

 Har haft arbejdsdag i Hulen i dag, hvor hele ungerådet har været med. I næste uge er 

der møde med Helle Lunderød.  

 Der skal holdes skolevalg den 28. januar 2021. 

 Skal i gang med at dekorere mursten og bænke, som skal pynte rundt om i UKC. 

 Barsler med et månedligt indslag i Halsnæs posten. Noget kommunerelevant med 

ungevinkel på. 

 Forslag fra Per - når der holdes møder, at de også holdes på andre locationer end UKC. 

 

 5. Kommunens budget 

- orientering v. Frederik 

 Heldigvis går UKC fri af de store besparelser i år. Dejligt med lidt ro på pengekassen. 

 Frederik og Ulrich udarbejder Høringssvar – frist 30/9-20 kl. 8.00 – som skal omhandle 

følgende: 

o Fuldtidsleder af Musikskolen 
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o Styrket SSP koordinering 

o Udvidelse af eget autismetilbud; 10.A+ 

 

Høringssvaret skal godkendes af bestyrelsen inden afsendelse. 

6. Nyt fra Ti’eren: 

- lejrskole –  

 udsættes til næste møde. 

7. Nyt fra Klub og Ungdomsskolen 

- status på tilmeldinger til ungdomsskoleundervisningen. 

 Generelt er der færre tilmeldinger end forventet. Haft samtaler med Egedal og 

Frederikssund kommune og de oplever det samme. De kan sagtens være Coronaens 

skyld. 

 61 hold er udbudt – 131 tilmeldinger. Alle aktiviteter vi lægger ind står som et hold – så 

som Gadeteam, Krudtværksfestival, Aktiviteter i klubben o.m.a. Dette giver et 

misvisende billede af hvor mange hold vi har, hvis vi kun kigger i 

administrationsprogrammet.  

 Topscorer er løbehjulsholdet. Grænsen - for om et hold bliver til noget – er flydende – 

det afhænger af hvad det er for en aktivitet. Vi giver holdet lidt tid – og går det ikke 

lukkes holdet efter en periode. Håber at ”mund til mund” kan give flere elever på 

holdene.  

 Forslag til at vi godt kan køre et hold, med måske kun 5 personer hele året – da de 

unge er de bedste ambassadører til at få andre med.  

 Vi skal ikke komme ud med et stort overskud som i år, lad os bruge pengene på de 

unge mennesker.  

- status de to klubber 

 Regnbuen – det går godt. I sidste uge har der ikke været så mange og det har været 

rart for en gang skyld at have tid til at få snakket med alle. 

 Brandstationen – her er der kommet lidt flere en vanligt. Vi har haft lidt problemer med 

at kunne holde åben pga. sygdom blandt personalet. Har været nødt til at lukke kl. 18 

to gange. 

 Arbejder ihærdigt på at få et godt program i uge 42. Barsler fx med ture til Møn eller 

Knuthenborg. 

 Er ved at rejse en rampe foran huset.  

8. SoMe strategi v. Frederik 

Optakt til visionsarbejde 

 Facebook mv. 

o Det er så vigtigt at de ting, der lægges på de sociale medier har en vis standard. 

Det er derfor besluttet at nedsætte en arbejdsgruppe bestående af Frederik, 

Lars og repræsentanter fra ungerådet til at udarbejde retningslinjer for dette. 

 Location til mødet den 1/10 meldes snarest ud. Der var forslag om Bryghuset, 

Hundested kro eller Hotel Frederiksværk. 
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9. Kommunikation med forældre v. Sanne 

 Som tidligere omtalt er det vigtigt at vi kommer ud til så mange forældre, som muligt, 

med hvad der rører sig i UKC. Og da vi ikke kan forvente at alle er på de sociale 

medier, er det vigtigt der findes en anden løsning. 

 Forslag til at man kan tilmelde sig en mailliste, således når der kommer nyt på UKC´s 

hjemmeside, får man besked på mail. 

10. De unge i Hundested v. Sanne 

- oplæg på baggrund af Frederiks oplæg til USUD op til sommerferien. 

 Udsættes til næste møde 

 

Referat udarbejdet af: 

Sanne Falther Svankilde 

Forældrerepræsentant 

 

 


